
 

Ellenőrző bizottság elnöke 

Záró beszámoló 

Időszak: 2022/23-as ciklus 

 

Időrendi bontás: 

2022. 09. 07. – EB ülés 

2022. 09. 12. – EB ülés 

2022. 09. 13. – Rendes Küldöttgyűlés 

2022. 09. 19. – Választmány 

2022. 09. 22. – VB ülés 

2022. 10. 11. – Rendes Küldöttgyűlés 

2022. 10. 18. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2022. 11. 08. – Rendes Küldöttgyűlés 

2022. 11. 15. – EB ülés 

2022. 11. 24. – Választmány 

2022. 11. 29. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2022. 12. 11. – Választmány 

2023. 01. 10. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2023. 01. 20. – Választmány 

2023. 02. 09. – Választmány 

2023. 02. 22. – EB egyeztetés 

2023. 02. 24. – EB ülés 

2023. 02. 28. – VB ülés 

2023. 02. 28. – Rendes Küldöttgyűlés 

2023. 03. 03-04. – TTK HÖK Vezetőképző 

2023. 03. 06. – Választmány 

2023. 03. 21. – Tisztségviselői ülés 

2023. 03. 21. – Választmány 

2023. 03. 28. – VB ülés 

2023. 04. 10. – Választmány 

2023. 04. 11. – EB ülés 

2023. 04. 11. – Rendes Küldöttgyűlés 

2023. 04. 19. – VB ülés 

2023. 04. 25. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2023. 04. 26. – VB ülés 

2023. 04. 28. – VB ülés 

2023. 05. 03. – VB ülés 

2023. 05. 05. – VB ülés 

2023. 05. 09. – Választmány 

2023. 04. 14. – VB ülés 

2023. 05. 14. – EB ülés 

2023. 05. 21. – VB ülés 

2023. 05. 26. – EB ülés 

  



Részletes beszámoló: 

Az elmúlt ciklus rögtön két EB üléssel indult számunkra, így rögtön a mély vízben éreztük 

magunkat. Ezek segítségével megalapoztuk a későbbi helyzetekre adott reakcióink szilárdságát. 

Mivel én töltöttem be az EB elnöki pozíciót, így tovább kellett gondolnom a mindennapi 

teendőkön. Legfontosabbnak azt éreztem, hogy a munkát igazságosan osszam el magunk közt, 

úgy, hogy mindenki a kvalitásainak megfelelő feladatokkal foglalkozzon. Az ősz folyamán 

csatlakozott Kóczán Gergelyhez és hozzám Hegedűs Dávid, így ez még fontosabbá vált. Ezen 

kívül megpróbáltam az elméleti hátteret és a különlegesebb helyzeteket én kézben tartani, de 

természetesen végül közösen hoztunk döntést. A mindennapi rutinfeladatokat főleg a fiúk 

oldották meg (képviselői levelezőlistára kimenő értesítések megírása és kiküldése a 

mandátumok megszűnéséről/keletkezéséről, kimentések ellenőrzése, mandátumellenőrzés az 

üléseken, mandátumok nyilvántartása, EB ülések jegyzőkönyvének elkészítése), én akkor 

szálltam be ezekbe a munkákba, ha más már nem ért rá, de pl. a delegáltas/tisztségviselős 

táblázatot én vezettem, ill. egyeztettem elnök úrral és elnökhelyettes kisasszonnyal 

rendszeresen.  Az EB Drive-ban sok sablonlapot/táblázatot írtam meg, kezeltem. Mindig 

figyeltem arra, hogy frissek maradjanak, a tisztségviselőket/képviselőket adategyeztetés, 

átadás-átvételik stb. céljából felkerestem. Az ülésekre nagyjából felváltva jártunk, az őszi 

félévben a fiúk, majd év vége felé inkább én. Általánosságban elmondható, hogy igazán 

szabályosak az üléseink, ritkán és csak apró hibákra kellett felhívnunk a figyelmet vagy 

kisegíteni az ülésezőket. 

Fontosnak érzem megemlíteni, hogy többször összeültünk a bizottsági tagokkal megbeszélni, 

hogy a felmerülő feladatokon kívül milyen olyan feladatok vannak, melyek régebbi hibákból 

gyökereznek, melyeket az előző ciklusokban elmulasztottak megcsinálni/nem elég pontosan 

végezték. Nem volt sok, de ezeket összegyűjtöttük, és szinte mind sikerült megoldanunk 

közülük. Például Dávid elkezdte vezetni a tisztségviselői kronológiát, közösen elkezdtük az 

Alapszabály és az Ügyrendek problémás részeit összegyűjteni és helyette javasolni olyanokat, 

melyek nem mondanak egymásnak ellent. Továbbmenve: némely átadás-átvétel hiányzott 

régről, ezeket pótoltuk, elkezdtem iktatni a régi és új EB ülések jegyzőkönyveit, bár ezt még 

nem fejeztem be. Bár nem ellenőrző bizottsági feladat, a küldöttgyűlési és választmányi 

jegyzőkönyveket tavalyról befejeztem és leiktattam, ezt azért említem, mert mi, EB 

ellenőrizzük ezeket is, és télen emiatt határozatot is hoztunk, melyben felszólított az EB engem, 

ill. Balga Gábort a jegyzőkönyvek elkészítésére. Ezzel kapcsolatban mostanában is folyik egy 

tanácskozás a bizottságban, hogy hogy lehetne a jegyzőkönyvek elkészítésének hosszát 

lerövidíteni, mivel mindig belecsúszunk abba, hogy akár hónapok múlva se készülnek el. 

Érdekes volt még a szavazófelület gondjainak megoldása is, melyre tény, hogy teljesen 

biztonságos rendszert talált ki Götz Ádám, így szabályosan folytak le a szavazások, azonban 

rendkívül bonyolultnak bizonyult, így sokszor a régi papíros módszert kellett alkalmazni, ami 

azonban meghosszabbította az üléseket. Úgy néz ki, erre lesz megoldás: az ELTE 

szavazófelületét tudjuk használni már az Alakuló Küldöttgyűlésen. 

Mit csinálnék másképp? A határozattárat befejezném, az ígért kisokost megírnám, és már ősszel 

elkezdenék érdeklődni az EHÖK EB-nél, hogy miért nincsenek ülések, és hogyan tudnánk 

hatékony munkát végezni, pl. a részönkormányzati szabályzatok egységesítésében. Ezen kívül 

több tisztségviselői ülésre eljárnék, azonban sajnos nyomós okom volt, hogy idén csak kevésre 

jutottam el. 



Végezetül: szeretném megköszönni az egész éves munkát és gyümölcsöző együttműködést 

Kóczán Gergelynek és Hegedűs Dávidnak, akikre a legélesebb helyzetben és a legutolsó 

pillanatban is számíthattam. Ezen kívül köszönöm Józsa Kornélnak és Őri Bálintnak, hogy 

elláttak minket bölcs tanácsokkal, ha szükségünk volt rá, illetve Horváth Lucának a határozattár 

magját. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm, kérdés esetén keress bizalommal az alábbi 

elérhetőségeimen! 

 

Kelt: Budapest, 2023. 06. 06.        Nagy Fruzsina Réka 

06/70 779-8989 

nagyfruzsina@student.elte.hu 

eb@ttkhok.elte.hu 
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